
    

Motie: Een turnhal is geen sporthal  

De gemeenteraad van Haarlem bijeen in vergadering 24 maart 2022 gehoord 
hebben de discussie over de aanvraag extra krediet en verhogen afgegeven 
garantstelling nieuwe turnhal 

Constaterende dat: 
• Er omtrent de realisatie van de turnhal aan de Pim Mulierlaan de afmetingen 

af gaan wijken van het oorspronkelijke plan, zoals benoemd in het 
raadsbesluit van april 2021;  

• Door de vergroting de (verkeers)veiligheid een probleem wordt en het 
parkeren, zo mogelijk een nog groter probleem wordt dat extra druk gaat 
geven in de wijk en ook an de overkant van de randweg;  

• Haarlem niet zit te wachten op een  multi functionele sporthal, maar op een 
turnhal, hetgeen ook de insteek was in voornoemd raadsbesluit 

Overwegende dat: 
• De Steakholders en buurtbewoners zien dat de hal afwijkt van de 

oorsponkelijke maten en dit niet in overeenstemming is met het 
raadsbesluit april 2021; 

• Het besluit genomen is om een turnhal te bouwen en dat het dan ook een 
turnhal dient te blijven; 

• Het besluit van de raad in april 2021 bindend is voor de uitvoering ervan; 
• De turnhal moet voldoen aan het bestemmingsplan; 
• Er een veilige entree moet blijven naar de PNH hal; 

Verzoekt het college: 

• De regie te nemen in het proces en andere genoemde knelpunten aan te 
pakken; 

• Een turnhal te bouwen die geen multi functionele sporthal wordt; 
• Het besluit van april 2021 uit te voeren.  

En gaat over tot de orde van de dag.


